



St. Faustina Parish

(la version française suit)

With St Catherine of Siena and/or Holy Korean Martyrs and Our Lady of the Miraculous Medal Parishes, St Faustina Parish will be taking part, in prayer, in the *40 days For Life Campaign* at the vigil site (NW corner of Bank and Queen) on Wednesday, September 30th from 7 am till 7 pm.

By combining the three parishes, only eight people per parish would be required in order to have two prayer warriors at the site over the 12 hour period.

The hours reserved for St Faustina's Parish will be :

11 - 12 am ...2 people

12 - 1 pm2 people

1 - 2 pm2 people

2 - 3 pm2 people

Please remember that protecting life is not just a "Catholic Thing".

Those present are requested to remain silently in prayer and to avoid any conversations with passers-by that involve debates. Primarily people are there to be peaceful prayer warriors and if they wish they could hold a sign, authorized by the campaign, that has a scriptural message. No images of abortion or other messages are permitted.

The vigil site is outside of the Bubble Zone and the Ottawa co-ordinator of the *40 days For Life Campaign* will have a permit from the City of Ottawa that authorizes us to be present.

So, if you wish to participate, please send your name and your chosen hour to the following email address sf.prolife@nym.hush.com by September 25th in order to coordinate the schedule of September 30th.

Thank you very much in advance.



St. Faustina Parish

La paroisse Ste Faustine, en union avec les paroisses St Catherine of Siena et/ou Holy Korean Martyrs et Our Lady of the Miraculous Medal , prendra part à la Campagne 40 jours pour la Vie le 30 septembre 2020 de 7 h à 19 h au site de vigile pro-vie (coin Nord-Ouest des rues Bank et Queen).

En joignant les efforts des trois paroisses, huit personnes seulement seront nécessaires par paroisse pour couvrir la période de 12 heures.

Les heures réservées à notre paroisse sont :

11 h. - 12 (midi) ...2 personnes
12 h. - 13 h 2 personnes
13 h. - 14 h.....2 personnes
14 h. - 15 h.2 personnes

N'oublions pas que défendre la vie n'est pas exclusivement un "sujet catholique".

Il sera demandé aux personnes présentes de prier en silence et d'éviter toute conversation avec les passants qui impliquerait des débats. Les volontaires sont là, principalement, pour être des guerriers pacifiques de la prière et, s'ils le souhaitent, ils peuvent porter un panneau, autorisé par la Campagne, qui porterait un message. Aucune image d'avortement ou d'autres messages ne sont autorisés.

Le site de la vigile se trouve à l'extérieur de la zone dite "bubble zone" et le coordonnateur d'Ottawa de la Campagne de 40 jours pour la Vie aura un permis de la Ville d'Ottawa nous autorisant à être présents.

Si vous souhaitez participer à cette journée, veuillez envoyer votre nom et l'heure choisie à l'adresse de courriel

suivante sf.prolife@nym.hush.com avant le 25 septembre de façon à coordonner l'horaire du 30 septembre.

Un grand merci d'avance.